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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor kapják meg a támogatást a termelők?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Több szőlőtermelő keresett meg az utóbbi időben választókerületemből, és segítségemet
kérték több ágazatukat érintő kérdésben . Ezek megoldásában kérem segítségét és
intézkedését.

A 2004-es NAKP pályázatok elbírálásai állnak, még nincsenek elbírálva sem, így a
termelők még nem kapták meg a támogatást sem, ami járna nekik . Kérem, hogy
intézkedni szíveskedjék a pályázatok elbírálását illetően, hogy legalább igazolást
kaphassanak, amivel legalább banki hitelt tudnának felvenni . Ugyan ez a gond az
integrált támogatásoknál is .
Az idei évben keletkezett borseprő és derítésalj átvétele és megsemmisítése sem
megoldott. Kérem Miniszter Urat, sürgős intézkedés megtételére mert a gazdák
már képtelenek tárolni ezeket a borászati melléktermékeket .
Néhány hónap múlva kezdődik az idei szüret . A törköly felvásárlására és
megsemmisítésére is gyors intézkedésre lesz szükség, hogy a termelők ne
kerüljenek olyan kellemetlen helyzetbe, mint tavaly . Erre van más megoldás is,
nem csak a lepárlás. Figyelmében ajánlom a Miniszter Úrnak, hogy van az
országban olyan technológia, amely talajjavító anyagnak (biotrágyának) használja
fel a keletkezett törkölyt már több mint egy évtizede .

Kérem Miniszter úr gyors és hatékony intézkedését .

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . június 14 .
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